
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30/06/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
               
ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη αντικατάστασης των περιπολικών οχημάτων στη ΝΑ 

Αττική» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

σύμφωνα με Καταγγελία της Ένωσης ΝΑ Αττικής, που δημοσιοποιήθηκε στο 
διαδίκτυο, τα περιπολικά, με τα οποία οι αστυνομικοί καθημερινά και επί 
24ωρου περιπολούν στις Υπηρεσίες εδαφικής αρμοδιότητας της οικείας 
Διεύθυνσης, είναι απαρχαιωμένα και επικίνδυνα, τόσο για τους αστυνομικούς, 
όσο και για το κοινωνικό σύνολο. Στα ως άνω περιπολικά οχήματα, επιπλέον, 
δηλώνεται ότι δεν λειτουργούν τα κλιματιστικά, παρόλο που έχουν ήδη ξεκινήσει 
οι υψηλές θερμοκρασίες του καλοκαιριού. Έχουν εντός τους γυμνά καλώδια με 
ότι αυτό συνεπάγεται, ενώ επανειλημμένα ακινητοποιούνται εν κινήσει, λόγω 
μηχανικών βλαβών. Πρόσφατο παράδειγμα, αποτελεί η ακινητοποίηση 
οχήματος του Αστυνομικού Τμήματος Αλίμου, την Τρίτη 16/06/2020, έμπροσθεν 
της Στρατιωτικής Σχολής Ευελπίδων, στην Λεωφόρο Βάρης-Κορωπίου, λόγω 
μηχανικής βλάβης.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεσθε να λάβετε την πρωτοβουλία να αξιολογηθεί η κατάσταση στην 
οποία βρίσκονται τα ως άνω περιπολικά οχήματα και να εξακριβωθεί η 
καταλληλότητά τους για καθημερινή κυκλοφορία, προς όφελος, τόσο των 
Αστυνομικών Υπαλλήλων, όσο και του κοινωνικού συνόλου; 
 

2. Προτίθεσθε, άμεσα, να προβείτε σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες για τη 
συντήρηση ή την αντικατάσταση του στόλου των ως άνω περιπολικών, ώστε να 
καταστεί χρήσιμη και ασφαλής η χρήση τους από τα Σώματα Ασφαλείας; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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